



## Referat styremøte i Kystlaget Salta

**Tilstede:** Kurt Vidar Nilsen, Sissel Storteig, Randi Ulvøy, Ingeborg Tangeraas, Svein Roald Kristiansen,

**Ikke tilstede:** Trond Bliksvær, Åge Larsen

**Dato:** 16.10.2018 kl 19.00 på Rødbrygga

Saknr		Ansvar	Frist
71/18	Godkjenning av innkalling og saksliste, ok		
72/18	Godkjenning av referat fra forrige møte		
73/18	<p>Innkomet post</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Fylkesmannen og fylkeskommunen arrangerer erfaringsamling strandrydding og marin forsøpling 24.10. Ingeborg deltar.</li><li>• Slektsforskerdagen, i Stormen 27.okt, Kurt Vidar og Olav Arnt deltar. Tema er digitalisering av kirkebøker og båtbygging på Helgeland.</li><li>• Bodø friluftforum inviterer til dialog om marint friluftsliv 30.okt. Per Kristian og Ingeborg deltar.</li><li>• Behov for møte med Bodø Havn, sendt purring på brev med ønske om møte med BH.</li><li>• Revisjon av kurs, Studieforbundet har revidert et av Kystlagets kurs og funnet alt i orden.</li><li>• Gjensidige, Hæringen er tilkjent ansvaret for uhellet under Skottpeisingen/ Vestfjordseilasen i juni</li></ul>		
74/18	<p>Hjemmesida/ profilering</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Grete Nytrøen Kvavik har tatt over ansvaret for vår hjemmeside. Hun har «bygd» om og gjort flere gode endringer. Endringer meldes til Grete.</li><li>• Ingeborg kontakter Tuva Løkså i Forbundet angående felles profilering av Saltas båter, brygger, kai mm. Ønske om å ha profilering på årsplanen for 2019.</li></ul>		

75/18	<p>Økonomi</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Status POGO, ei gruppe jobber med å legge inn nytt regnskapssystem.</li> </ul>		
76/18	<p>Aktivitetsplan</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kulturnatt, åpent på Molokroken 17.00-22.00. Skjenkebevilling ok. 3 stk på vakt. Salg av øl, vin, alkoholfri drikke og snop. Kurt Vidar handler. Ingeborg Tangeraas og Trond Heggelund jobber.</li> <li>• Medlemskveld, 35 påmeldte. Sissel og Randi ansvarlig</li> <li>• Slektsforsker dagen 27.okt, Kurt Vidar og Olav Arnt deltar.</li> <li>• Høstfest 28.okt på Rødbrygga kl 16.00. Oppfordre Aktivitetsgruppene til å delta.</li> <li>• Styremøte 20.nov.</li> <li>• Lutefiskaften, 24. nov, Rødbrygga</li> <li>• Nissefest 5.des, på Rødbrygga kl 17.00.</li> <li>• Styremøte 11.des</li> </ul>		
	<p>Nyholmen kystkultursenter, klargjøre mandat</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Grappa består av Arne Andreassen, Ole Selvær og Svein Roald Kristiansen.</li> <li>• Prioritert liste over arbeid som skal gjøres og hva som er utført. Mye praktisk arbeid er utført på dugnad.</li> <li>• 2.etg i Litjbrygga skal ryddes/tømmes. Alt kan oppbevares <u>midlertidig</u> i 3.etg på Rødbrygga.</li> <li>• Styret jobber videre for langsiktig avtale med Bodø Havn.</li> </ul> <p>Litjbrygga Allaktivitetsrom</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Grappa består av Ole Selvær (leder), Sissel Storteig, Geoffrey Armstrong, Hanne Seljesæter, Grete Nytrøen Kvavik</li> <li>• Grappa jobber med plan for hva som skal gjøres for å realisere Allaktivitetsrommet ut fra tidligere innsamla ønsker fra aktivitetsgruppene. Det jobbes med budsjett og søknader om finansiering. Mandat for grappa er utarbeida.</li> </ul>		

Neste styremøte er:

**20.nov kl 18.00 på Rødbrygga**

**Ref: Randi Ulvøy**